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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt schepen Huts: ICT-materiaal   

I pad – gsm – pc : policy daarrond was nog niet bestaande 

Er werd een nieuw reglement ontworpen 

Genoemd materiaal kan overgekocht worden door raadsleden, na afschrijvingsduur (vb na 5 jaar) aan 10 % 

van de aankoopprijs) 

Indien geen overname: inzet voor eigen/intern gebruik van de stad 

Pas in allerlaatste instantie: recyclage 

Moet opgenomen worden in het HR en op agenda van de GR komen. 

 

Agendapunt schepen Poffé: Geen agendapunten: 

- Op 08/9 was de samenwerking met ABM stopgezet 

ABM heeft alles overgedragen 

Strategisch commercieel plan dat ABM zou opstellen: werd stopgezet 

- Vacature mbt personeelslid dat contacten met handel zal regelen staat open.  

Eerstdaags gaat assessment over bestaande vacature door. 

Intussen neemt Sigrid Darquennes (afd. hoofd beleven), deze taak extra bovenop haar reeds bestaande job 

bij 

Raadslid Defau: stelt een gebrek aan personeel vast op de dienst handel en economie 



Raadslid Hendrickx: Sigrid heeft het programma 2023-2024 voorgesteld aan de handelaars (12/9 digitaal 

overleg ) in aanwezigheid ook van Pierre Bernard Van Acker van Leader Hageland en Happy Hageland (scan 

en win actie ) 

Profploeg (Vlaio ) op 19/9 is er een overleg geweest: zij maken werk het opstellen van statuten en H 

Reglement van het netwerk van ondernemer/handelaars – cfr analogie van adviesraden binnen vrije tijd 

Heden was er overleg met Sigrid en deelnemende handelaars over outletbeurs dd 23/10/22 

Op 17/10 is er een nieuw overleg gepland met de profploeg en handelaars en afvaardiging schepencollege 

Verder verloop voorstellen ABM: 

• Outletbeurs (opvolging Sigrid) 

• Braderie Kweikersdag (opvolging dienst evenementen) 

• actie rond Sint? Opvolging? 

• Eindejaarsactie ‘Scan en win’ Opvolging? 

• Project slimme camera’s (proefproject Provincie voor passantentellingen) stopgezet (beslissing 

schepencollege) 

• Bizlocator Opvolging?  

 

Varia/vragenronde:   

Schepen Huts 

Raadslid Joel Dereze : Waarom wordt het contractueel personeel niet benoemd na 9 dienstjaren tot 

statutair?  

antwoord schepen : Wetgeving lokale besturen verschilt van wetgeving binnenlandse zaken 

Raadslid dereze : is er sprake van discriminatie ? de lager geschoolden blijven contractueel ?) 

Schepen : Er zijn uitz. situaties waarop de stad zich kan beroepen om toch versneld te kiezen tot een vaste 

benoeming tot statutaire  vb knelpuntberoep, onpartijdigheid komt in het gedrang… 

Personeelskader werd volledig met de vakbond besproken en goedgekeurd 

Raadslid Dereze : ongenoegen bij raadsleden over voorbije personeelsfeest – reacties –  

Schepen: dit feest wordt door het personeel zelf georganiseerd – er werd door hen geopteerd om enkel 

vast personeel uit te nodigen (geen stagiairs, gedetacheerden, gepensioneerden, raadsleden, ambulante 

medewerkers) 

                               alleen jammer dat dit vooraf niet gecommuniceerd werd naar o.m. de raadsleden  

                               dit is verschillend van nieuwjaarsreceptie waarop iedereen wordt uitgenodigd 

 

Na rondvraag over mogelijke andere variapunten wordt de vergadering beëindigd om 20u15 
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